

**聖堂報告**  
**常年期第十九主日**  
**09/08/2026**

1. 為本堂年齡60歲或以上的教友而設立的長者團體~「納爵納福耆英薈」下次聚會時間及地點如下..

日期：8月12日（星期三） 時間：下午2:30至4:00

地點：聖堂一樓雅聚軒

2. 本堂 2026-2028 年「成人慕道班+再慕道班」及中、英文「兒童主日學」招生，歡迎有興趣人士參與，彼此「愛與服務·愈顯主榮」。

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位！

**St. Ignatius Chapel Announcement**  
**19<sup>th</sup> Sunday of Ordinary Time**  
**9<sup>th</sup> August 2026**

1. The St. Ignatius Chapel Senior Group will meet on Wednesday, August 12, from 2:30 PM to 4:00 PM in the Faber Room on the first floor of the Chapel. All senior parishioners are warmly invited to attend.
2. We are now inviting applications for the "Adult Chinese Catechism and Laity Formation Class" as well as the Chinese and English "Children's Sunday Schools" for the 2026-28 term. All who are interested are encouraged to participate, so that together we may "Show the Lord's glory through love and service."

The announcements mentioned above are displayed at the chapel entrances and have also been uploaded to the website of the chapel. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!